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PROTOKOT. NR 2s/0s
Z POSIEDZENIA KOMISJI ROLNICTWA I INTEGRACJI Z UNIA EUROPEJSKA

ODBYTEGO DNIA 20 KWIETNIA 2OO5 ROKU

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci zalqczonej do protokolu rozpocz$a

posiedzenie o godz. 9ut.
Na posiedzeniu byl równiez obecny Burmistrz Miasta Jgdrzejowa Leszek Kapcia.

Porz4dek posiedzenia:
1. Informacja o dzialalnoSci Gminnej Spólki Wodnej
2. Analiza materialów na sesjp.
3. Sprawozdanie na temat dzialahpodejmowanych w zakresie promocji Gminy.
4. Sprawy ró2ne.

Ad. 1.
Przewodniczqcy Gminnej Spólki Wodnej Pan Zdzislaw Sgk poinformowal" Ze rok

2004 GSW zaczynala z saldem dodatnim 4081,59 zl. Byly to Srodki pozostawione na

konserwacjg Chorzewa. W roku 2004 GSP Jgdrzejów zebrala od swoich czlonków 15 000 zt;

jest to okolo 80 % Sci4galnoéci, na pozostalych czlonków wystawiono upomnienia

i ponaglenia. Dodatkowo GSW Jpdrzejów otrzymala pomoc od Urzgdu Miejskiego w kwocie

tb OOO zt. oÍaz pod koniec roku otrzymaliSmy dotacjg ze Swigtokrzyskiego Urzqdu

Wojewódzkiego w kwocie 4000 z\., zatem do dyspozycji na konserwacjp utzTdzeir

meiioracyjnych w roku 2004 Spolka miala 33 350 zl. W roku ubieglym wykonano cal4

zaplanowánq konserwacjg: 11 390 mb rowów na powierzchni 210 ha na lqczny kosa 36 007

zl. Daje to na koniec roku saldo ujemne -2 657,38 zl. Kwotg tq kredytowal Spolce RZSW

Jgdrzejów.
Wykonanie konserwacji w roku 2004.

1. Chorzewa - 2140 mb
2. Lasków - 1 802 mb
3. Podchojny - 800 mb
4. Wolica - 140 mb
5.  Léc in -  1  130 mb
6. Raków - 280 mb
7. Mnichów - I 030 mb
8. Gozna - 3 960 mb
\-.{CZNIE - 11 390 mb

Spolka ma w utrzymaniu 113 km rowów; konserwacj a l0 Yo w skali roku, to bardzo dobry

rezultat.
Dzigki pomocy Spólka mo2e nie tylko wykonywaó najpilniejsze prace, lecztakie prowadzió

konserwacje zgodnie z planem.
Za otrzyman4 dotacje Spolka bardzo dzigkuje i prosi o dalsz4 pomoc.

Radny Krzysztof Swietlik zapytal, która wieÉ jest najtrudniejsza do Sci4gania oplat.

Pan Zdzislaw Spk odpowiedzial, 2e éci4galnoió jest dobra - 65 - 90 %. Pod tym

wzglgdem nasza gmina zajmuje 4 miejsce na T4 gmin. W kazdym roku w kazdej wsi

wykonywane sq prace - w miarg potrzeb i mozliwoéci. Od 2004 roku nikt z pracowników



Urzgdu Miejskiego nie zajmuje sig spolkami wodnymi i dlatego brakuje pomocy. Wskazane
byloby, aby ktoS udzielal informacji i porad.

Radny Bogdan Król zapytal, ile Srodków finansowych przekazala Gmina Naglowice.
Rowy na terenie tych dwóch gmin s4 pol4czone; czgsto sq niszczone poprzez pojenie w nich
bydta. Radny Król proponuje, aby podwyzszyó kwotg sktadki z helctara.

PanZdzislaw Spk poinformowal, ze skladka wynosi 18 zl z hektara na rok od uz¡ków
zielonych i 9 zl z hektara na rok od uzytków rolnych. Byla propozycja, aby podwy2szyé
skladkg, ale na zebraniu walnym nie wyrazono zgody.

Radny Stanislaw Baraúski proponuje, aby na kaide posiedzenie Komisji zapraszac
pracownika z wydzialu zajmuj4cego sie sprawami rolnictwa. Trzeba wnioskowaó
o przywrócenie Wydzialu Rolnictwa i naczelnika tego wydzialu. DzialalnoSó spólek wodnych
jest koniecznoÉci4. KiedyS na rowach byly zapory; obecnie nie ma zadnej. W suchym roku
nie ma mozliwoÉci zatrzymania wody

Burmistrz Janusz Wo2niak wyjaÉnil, 2e w naszym Urzpdzie Wydzial Rolnictwa
iGospodarki Gruntami zajmuje sig sprawami rolnictwa. Jeden pracownik mo2e pomagaó

spolce. Obecnie nie ma zadah, aby funkcjonowal oddzielny wydz\al; w okolicznych urzgdach
równiez nie ma takich wydzialów. ARiMR przejg\a zadanta od gmin, a te, które zostaly,

to zadania szcz4tkowe.
Pan Zdzislaw Sqk powiedzial. 2e mimo, i2 te zadania przeszly do Starostwa,

pracownicy nie pomagaj4 spolce, natomiast pracownicy Urzgdu Miejskiego pomagali.
Przewodnicz4cy Komisji Krzysaof Swietlik powiedzial, ze kiedy Pani Leéniewska

byla Naczelnikiem Wydzialu Rolnictwa komisja na bie24co byla informowana o wszystkim,
a Pani Naczelnik udzielala wyjaSnien.
Wypow'iedá tp poparl radny Jan Zipbinski.

Burmistrz Janusz Woániak powiedzial, 2e naczelnik Abramowicz wie wszystko i na

biez4co moze udzielaó wyjasnieú.
Radny Jan Zigbiúski uwaza, 2e nalezy zastanowió sip nad mozliwoSci4 pelnienia przez

pracownika fu nkcj i doradczo-informacyj nej d.l a rolników.
Przewodnicz4cy Komisji Krzysztof Swietlik powiedzial, 2e rolnicy maj4 problemy

zwypelnianiem wniosków i zapy't"al, czemu pracownicy Urzgdu nie pomagaj4 wypetniaó
wniosków i nie udzielaj4 informacji.

Burmistrz wyjaSnil, ze pracownicy Urzpdu udzielaj4 wyjaSnieú i pomagaj4 jednak

za wype\nieni e wniosku bierze si g odpowiedzi al no Só.
Radny Teofil Sgk przypomnial, ze dawniej byty osoby odpowiedzialne za pilnowanie

stanu wody, nawadnianie i odwadnianie.
Przewodnicz4cy Komisji Krzysztof Swietlik uwa2a, 2e nale2y siQ zwróció

z wnioskiem do Rady Miejskiej o dodatkowe irodki na funkcjonowanie spólki wodnej.

O godzinie 10 przewodniczqcy Komisji oglosil
Na posiedzenie Komisji przybyla radna Janina

Ad.2

Pkf. 6.

15 minut przerwy.
Szreniawa.

Radny Jan Zigbiiski zapytal, czy odbyl sig konkurs na dyrektora szkoly w Rakowie.
Burmistrz odpowiedzial, 2e konkurs sig odbyl; wyniki wisz4 w gablocie.

PkL I - 21.
Uwag nie zgloszono.



Ph. 22.
Radny Ryszard Dzr¡¿onek poprosil, aby radca prawny udzielila wyjaSnieú.

Radca prawny Pani Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e wniosek spelnia wymogi

formalne, choó nie pisze do kogo jest skierowane. Jak bgdzie odwolanie przewodniczqcego -

musi byó wybór nó*rgo przewodniczecego. Wiceprzewodnicz4cy i przewodniczqcy Rady

musze ipelniaó ustawowe wymogi. Pani Kiwiorska uwaZa, 2e wszelkie zmiany organizacyjne

powinny odbywaó siE po uthwáleniu absolutorium i zaproponowala nastqpuj4cy porz4dek

bbrad: ódwolanie przewodniczqcega,wybór przewodniczqcego, odwolanie przewodniczqcego

komisji rewizyjnej, uzupelnienie skládu komisji, wybór przewodniczqcego, odwolanie

wiceprzewodni cz4cych, wybór wiceprzewodni czqcych.

Jezefi chodzi o zmiany w skladach komisji, to zgodnie ze statutem takich zmian mozna

dokonywaó na wniosek przewodniczecego komisji po zaakceptowaniu komisji lub w wyniku

rezygnacji któregoé z czlonków komisji. Pani Kiwiorska udzielila odpowiedzi na zadawane

przezradnych PYtania.

Pkf. 23.
Llchwala w sprawie przfiqcia sprawoztlania z wykonania bttdietu miasla i gpiny .Iqdrzeiów

za 2004 rok oraz udzielenia absolutorium Burmislrzotvi Miasta Jqdrzeiov'a.

Uwag nie zgloszono.

Pkt. 21.
(Ichwqla w spra+,ie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2005 rok.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, 2e Spoleczny Komitet Budowy Gazoci4gu

postanowil przekazaó zebrane Srodti na wspólny cel. Mamy mozliwoSÓ dy-sponowania tymi

pienigdzmi. Stqd propozycja fozszefzenia óferty plywalni poprzez w-ybudowanie brodzika

i zle2dzalni.
Radny Stanislaw Baraúski zapyra\., czy nie brniemy w dalsze bezcelowe zadluíenie.

Jezeli brodzik byl potrzebny nalezaló to zrobió na etapie projektowania. Radny zapytal, jak

czQsto wymienia siQ wodQ w basenie.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSni\, 2e w zalo2eniu miala to byÓ mala plywaln\a ptzy

szkole. Na skutek presji rpó1".rn..¡- rozszerzono projekt mimo braku Érodków. Obowiq¿ek

wymiany wody * bur"ni. wynika i tóZnych wzglpdów. Generalnie przynajmniej raz w roku

pó*inná byó wymieniona cala woda w basenie, natomiast dziennie powinno sig wymieniaÓ 5-

10 %. Wszystko determinuje badanie chemiczne wody'

Radny Stanislaw Báraúski uwa2a, 2e pieniqdze zainwestowane w rozbudowq plywalni

nigdy sig nie zwrócq.Idziemy w kierunku dalszych nakladów. Jest wiele pilniejszych spraw'

na przyklad targowica, droga do cmentarza, parking przy cmentarzu

Radny Jan Zipbiúski powiedzia\,2e iadnaplywalnie nie zarobi na siebie. Jezeli dzipki

tym pieni*d2om 
"roti.ny 

coí dla dzieci i zwigkszymy atrakcyjno3ó - bqdziemy mniej

dokladaó, bo zamiast na Perlp ludzie przyjdqdo nas'

Radny Stanislaw Baraiski uiaza, 2e przed wydaniem pienigdzy naleLy siQ

zastanowió. Trzeba obniZyó koszty funkcjonowania plywalni; moze sluzyloby temu

przekazanie pod dyrekcje rrtotyt rázay nauczyciel wF musi umieÓ plywaó i móglby byÓ

iatownikiern. Nuteiy równiez rozwu2yó mozliwoéó zwolnienia z oplat naszych dzieci.

Radny lan 2ipbiRski zwrócil uwagg, 2e w dzisiejszych czasach plywalnie muszQ

prowadzió .éklu.g - nasza plywalnie to robi. Wazne jest równiezto, 2e kierownik plywalni

w razie potrzeby pracuje jako ratownik.
Przewodniczqcy Komisji Krzysztof Swietlik

i naleiy wspieraó takie posunigcia. Nie mozna nie

Szukanie oszczgdnoéci jest w gestii kierownika'

uwa2a, ze ta inwestycja jest uzasadniona
ulepszaó, bo to sluzy naszym dzieciom.



Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil, 2e to, aby nauczyciel byl ratownikiem nie wchodzi

w gre. Kazdy odpowiada ia coé. inn"go. Nasza plywalnie jest najmniej kapitalochlonn4

plyiratnia ; Województwie Swigtokrzyskim. Jest podejmowanych . wiele dzialah'

Lmniejs"ijqcych kosay. Proszg przyj4ó argumenty wynikaj4ce z przepisow oraz fakt,

Ze pruto*nity dzialrríq w t i.*nÉ" zmniejszenia kos¿ów' Aby zagwarantowaó

bezpieczehstwo nie mozemy myéleó tylko o ekonomii
Wigcej uwag nie zgloszono.

Pkt. 25.
rychwala w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiqzyvania Problemów Spolecznych'

Burmistrz Lészek Kapcia przedstawil i omówil projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.

Pkt. 26.
flchwalu w sprav'ie zasad uq:tuowania na

nap rl óv' a I kt úo I owy c h.
Burmistrz Leszek Kapcia przedstawil i omówil

Uwag nie zgloszono.

Pkr.27.

terenie gminy mieisc sprzeda2y i podcru'ctnia

projekt uchwaly.

Uchwala w sprawie wyrazenia opinii dotyczqcej likwidacji szpitala im.

w Katowic ach, dzialaiqcego jako samodzielny publiczny zalJad opieki

Pkt. 28.
(Jchwala w sprawie v,yra2enia opinii tlot¡,czqcej lihuidacii Samodzielnego Publicznego

Zaklarltt Opieii Zdrowoire¡ Szpintá im. Prof. Emila Michalowskiego w K,towicach'

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénit cel podjqcia uchwaly'

Uwag nie zgloszono.

Pkt. 29.
{lch-*ula w sprawie zatwierdzenia taryf Zakladu Wodociqgów i Kanalizacii tt'Jqdrze.iowie

za zbiorowe zaopatrzenie w wodq i zbiorowe odprowadzanie iciekóv''

Burmistrz Leszek Kapcia przedstawi[ i omówil projekt uchwa-ly Poinformowai

równiez, ze w dniu jutrzejszym jedzie do Funduszu do Warszawy bronió naszego projektu

w funduszu spójnoÉci. Powiedzial , 2e liczy na dalsze wl4czanie odbiorców'

Radny Stanislaw Baraúski zapytai, czy warto o parg groszy robió zaklócenia. Mo2na

ich unikn4ó pozostawiaj4c na poprzednim poziomie ZWIK nie moZe uzyskiwaó

nadmiernego rysk-u. W ubiéglym tót, Uyto go ponad 124 00A, a podane jest 85 406'

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil, ze wynika to z zaplaconego podatku

Radny Barañski vwaaa, ze sA zbyt wysokie koszty zakladu i powinno sig d4zyó

w kierunku ich zmniejs zenia, wówczas nie trzeba by bylo podwyzszaó stawek'

Burmistrz wyjainil, ze koszty z roku na rok sq coraz v,"y2sze' Proponowane taryfy

to minimum dla funi<cjonowania 
"uktudu. 

ZWrK podejmuje wiele dzialah zmierzaj4cych

do zmniejszenia kosztéw. lJrzqdzenia sip starzej4 w zwi4zku z czym bpdzie wipksza

czqstotliwoSó awarii.

Pkt. 30.
Ucl¡vala w sprowie t.tchwalenia wieloletniego programu investycy¡nego nQ lata 2005 -' 2008'

Burmistrz Leszek Kapcia przedstawil i omówii projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.

Jgdrzeja Sniadeckiego
zdrowotnei.



PkL 3 r.
Sprawozdanie z dzialalnoici Osrodka Pomocy Spoleczneiw Jqdrze.iowie za 2001 rok.

Uwag nie zgioszono

Pkt. 32.
Informacja dotyczqca syttrucji finansou,'ej Zarzqdu Budynkóv' Mieszkalnych w Jqdrzeioutie.
Uwag nie zgloszono.

Ad.  3.
Sprawozdanie na temat dzialah podejmowanych w zakresie promocji Gminy.
Uwag nie zgloszono.

A d 4
Przewodniczqcy Komisji Krzysztof Swietlik zapytal, czy jest ju2 ustalony sklad

delegacji do Reichenbach.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e grupa oficjalna sklada sig z burmistrza,

naczelnika Koémidra, przewodnicz4cej Rady, przewodniczqcy komisji: oéwiaty, budzetu.

komendant Powiatowej Strazy Pozarnej, 8-osobowa grupa sportowa, grupa prezentujqca

nasze walory, tfumacz; razem 33 * 34 osoby. Wyjazd bqdzie 28 kwietnia rano. 1 maja,

w rocznice wst4pienia do Unii w ratuszu bpdzie podpisane porozumienie.
Przewodnicz4cy Komisji Krzysztof Swietlik zaproponowal, aby Komisja Rolnictwa

odwiedzila Eurouboj ni g.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e nie ma problemu i poinformowal, 2e prace

dobiegaj4 koica. OpóZnienia wynikaj4 z indywidualnego traklowania spraw przez

spoleczeústwo; ludzie chc4 ugraó jak najwigcej. W tej chwili jest rozpatrywana sprawa

w SKO. Problem jest z podoczyszczalni4écieków.

Na tym posiedzenie zakohczono o godzinie 1220.
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